
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
25.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 18.03.2014     

Účast Pozváno Přitomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 37 3 1
Vedoucí odborů MMK 8 7 1
Ostatní a hosté 20

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor pan Tomáš Hanzel. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 37 členů zastupitelstva města, tudíž je ZM usnášení schopno. Nejdříve bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Oznámil, že z jednání zastupitelstva města se omluvili: MUDr. Radek Sušil, pan Jan Zolich, 
pan Ivan Fodor, neomluven pan Josef Majewski a v průběhu jednání Ing. Miroslav Hajdušík a Mgr. Petr 
Dyszkiewicz. I když se hlasovalo hlasovacím zařízením, přesto pro případ poruchy byly určeny tyto sčitatelky: paní 
Romana Plecháčová, Jitka Korzonková, Vladislava Wiewiórková a Tamara Hercigová. Jako hlavní sčitatelku určil 
Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 25. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu 
Nekardovou, u které byl rovněž k nahlédnutí zápis z 24. zasedání ZM konaného dne 21.01.2014, který byl ověřen 
bez připomínek. Hlasování na tomto jednání ZM bylo veřejné, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Jako pracovní 
předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli zápisu byli schváleni: Bc. Jan Šimerda a pan Radek Orszulik. 
Tím byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1 (usnesení ZM č. 720 ( pro 34, proti 0, zdrželo se 0).

                 
Předsedající uvedl, že v programu 25. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám: 
Po jednání 76. schůze RM byl u prezence předán členům ZM materiál z Odboru rozvoje, a to doplnění 
programu č. 1 „Poskytnutí dotací z Fondu primátora města Karviné v roce 2014“.
Protože byl tento bod uveden v programu 25. zasedání ZM Karviné, nebylo potřeba o jeho doplnění hlasovat.

Na základě požadavku občanů města za účelem projednání otázek týkajících se hornické činnosti a rozšíření těžby 
pod městem Karviná byl na zasedání ZM přizván zástupce OKD, a.s. provozní ředitel Ing. Pavel Hadrava s tím, 
že tato problematika bude projednána jako doplnění programu č. 2 a předřazena před bod programu č. 1.
p. T. Hanzel - o doplnění a předřazení tohoto bodu programu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 720

Návrh byl schválen.

                 
Dále bylo na základě požadavku Odboru rozvoje navrženo stažení bodu programu č. 13 - „IPRM ROP - 
Rekonstrukce sportoviště v Karviné-Ráji“.
p. T. Hanzel - o stažení bodu programu č. 13 nechal hlasovat

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 34
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 720

Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hazal - podal informaci, že v rámci bodu „Různé“ bude projednán otevřený dopis zaměstnanců Sociálních 
služeb Karviná. Zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky.
Ing. J. Krupka - občan města - podal návrh na projednání změny Jednacího řádu Zastupitelstva města Karviné s 
tím, že předložil návrh na zveřejňování projednávaných materiálů na zasedání společně s programem ZM na 
internetu, dále konání zasedání ZM od 13.00 hod. a pokud by nebylo možné materiály zveřejňovat, vysílat přímý 
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přenos zasedání ZM na internetu. ZM takto připravit již na příští zasedání v měsíci dubnu.
p. T. Hanzel - považoval tento návrh spíš jako námět k řešení, o předloženém návrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 6
PROTI : 9
ZDRŽEL SE : 22 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - protože další návrh na doplnění programu již nebyl podán, nechal o navrženém programu 
hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 720

Návrh byl schválen.

                 
Na základě nových ustanovení zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmu, došlo k upřesnění pravidel stanovených 
zákonem o obcích ve věci oznámení o osobním zájmu. 
Dle § 8 zákona o střetu zájmu je veřejný funkcionář povinen při jednání orgánu územního samosprávného celku, ve 
kterém vystoupí v rozpravě, předloží návrh nebo je oprávněn hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, 
jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by mu mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma, a nebo má-li na 
věci jiný osobní zájem; to neplatí, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý. Oznámení podává příslušný 
veřejný funkcionář písemně před zahájením jednání nebo ústně v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než orgán 
přistoupí k hlasování; oznámení bude vždy součástí zápisu z jednání. 
O tom, zda existuje důvod pro vyloučení z projednávání a rozhodování této záležitosti, rozhoduje ZM 
usnesením. 

p. T. Hanzel - sdělil, že střet zájmu nikdo neohlásil.

        Doplnění programu č. 2 - Hornická činnost OKD, a.s. na území města Karviné
p. T. Hanzel - řekl, že na základě požadavku občanů města byl na zasedání ZM přizván provozní náměstek OKD, 
a.s. ing. Pavel Hadrava, kterému udělil slovo, případně tiskovému mluvčímu panu Marku Síbrtovi, za účelem 
projednání otázek týkajících se hornické činnosti, rozšíření těžby pod městem Karviná a dalších otázek, které 
zajímají občany města Karviné, zejména současná situace v OKD, a.s. a jejich záměry do budoucna.

Ing. Pavel Hadrava - přestavil se s tním, že od 01.09.2013 je provozním ředitelem OKD, a.s. Vzhledem k 
situaci v minulém roce, kdy došlo k prudkému poklesu cen uhlí na světových trzích a neustále ceny uhlí klesají, je 
předpoklad, že v letošním roce nebude situace jiná. V minulém roce zahájilo OKD restrukturalizaci, snížil se počet 
THP o 270 pracovníků, přestěhovali ředitelství OKD, a.s. z Ostravy na Důl Darkov. Činili takové kroky, aby OKD bylo 
schopno přežít. K 01.02.2014 došlo k další organizační změně, a to v personálním obsazení vedení společnosti. 
Letos vzhledem ke snižujícím se cenám uhlí se musí společnost připravit na to, že ceny uhlí budou dlouhodobě 
nízké a udělat vše pro to, aby se nákladově do stanoveného plánu vešli. V současné době zaměstnávají cca 14 tisíc 
zaměstnanců, což by chtěli zachovat. V tisku byla zveřejněna zpráva o snížení zásob uhlí z 180 mil. na 64 mil. tun. 
Výhledově ekonomicky spočítali, kolik je OKD schopno vytěžit tak, aby mohlo přežít a dále fungovat. K projektu 
rozšíření těžby uvedl, že připravují EIA na to, aby v omezené míře mohli těžit pod Starým Městem a v Orlové pod 
Výhodou. V průběhu měsíce dubna by měla být EIA hotová, kterou chtějí odevzdat ke schválení na ministerstvo.
p. T. Hanzel - poděkoval za jeho vystoupení a vznesl dotaz k výkupům nemovitostí ve Starém Městě, které byly 
pozastaveny. Jak to chtějí dále řešit, jak budou postupovat demolice domů a garáží, které dosud nebyly u 
vykoupených domů dokončeny, neboť tam dochází k různých negativním jevům a jak budou přistupovat k žádostem 
občanů, kteří projeví o výkup své nemovitosti zájem.
Ing. Pavel Hadrava - uvedl, že ve Starém Městě je vykoupeno již 96 nemovitostí, 22 jich bylo zdemolováno a další 
jednání probíhají. V první fázi mělo OKD,a.s. potíže s vydáváním demoličních výměrů, vše seuž vyřešilo. Počítají, že 
do poloviny roku by měly zdemolovat dalších 19 domů a následně budou pokračovat. V letošním roce mají v 
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rozpočtu peníze na vyřešení všech nemovitostí, které byly již vykoupeny, aby prostředí po demolicích zkulturnili a 
bylo lepší, než před demolicí. Do budoucna mají v plánu, aby nemovitost, která bude vykoupena, byla ihned 
zdemolována. V letošním roce nebudou vykupovány další nemovitosti z důvodu nedostatku finančních prostředků.
p. T. Hanzel - k dané problematice otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. J. Adámek - poukázal na poslední dva velké otřesy, které se projevily během minulého týdne. Projevují se 
převážně v neděli v nočních hodinách. Zeptal se, jaká opatření proti otřesům provádí OKD, a.s. Již několik let 
předkládá požadavek na instalaci 3 minitoravacích stanic v sídlištní zástavbě, které otřesy zaznamenávaji s tím, že 
byla vybudována pouze jedna, a to na ulici Olbrachtově v Karviné-Ráji s tím, že na ostatní dvě nemá OKD peníze. 
Otřesy je nejvíce ohrožena městská část Fryštát a dále domy v panelové zástavbě. Většina jich je v soukromém 
majetku lidí, kteří si byty koupili. Domy následkem otřesů praskají a lidé neví, kde nebo na koho se mají v této 
záležitosti obrátit. Na internetových stránkách OKD, a.s. jsou tyto informace uvedeny, ale z OKD, a.s. se k tomu 
nikdo nevyjádřil, měl za to, že je zajímá pouze jejich biznis. 
Ing. P. Hadrava - uvedl, že OKD nezajímá jen biznis. Tím, že došlo ke snížení těžby objemu zásob, nesnížila se 
těžba skokově. Jak bude dále, je momentálně v řešení s tím, že do poloviny roku bude jasno, jak bude postupovat v 
dalším období nebo letech. Vše záleží na ceně uhlí. K otřesům uvedl, že jsou způsobovány následkem důlních 
činností, jevy se projevovaly i dříve a projevovat se budou, pokud se uhlí na Karvinsku těžit bude. Jevy, které pan 
Adámek popisoval, byly způsobeny geomechanickými jevy. K vybudování dalších seizmických stanic uvedl, že se 
dohodli s městem, pokud bude dán požadavek na vybudování dalších, neviděl v tom problém. Dodal, že výsledky 
měření jsou zveřejňovány také na internetu, rovněž i trhací práce velkého rozsahu. 
p. J. Adámek - zeptal se, kdo bude pomáhat lidem tyto problémy řešit, otřesy se vyskytují v poslední době stále 
častěji. Požádal, aby do května 2014 byly nainstalovány další dvě monitorovací stanice.
Ing. P. Hadrava - pokud vznikne nějaká důlní škoda vlivem otřesů, budou občané odškodňováni jako v minulosti. 
Maximální prioritou OKD je zajišťování bezpečnosti zaměstnanců v dole, otřesy na povrchu však nelzeovlivnit.
Ing. D. Závacký - k instalaci monitorovacích stanic uvedl, že vedení města připravuje další dopis na OKD, a.s., kdy 
budou požadovat instalaci dalších dvou seizmických stanic, včetně další do Louk, kde se poslední dobou častěji 
projevují geomechanické jevy. Instalace seizmických stanic však otřesům nezabrání, pouze registrují, co se zde 
děje, jakou měl sílu a v jakém místě se vyskytl. 
p. T. Hanzel - dodal, že OKD, a.s. byla přislíbela instalace dvou stanic, na čemž bude město dále pracovat. 
p. J. Adámek - požádal o posouzení seizmických jevů ve městě Karviná nezávislým odborníkem, a to Českým 
báňským úřadem v Ostravě a Českým báňským úřadem v Příbrami za účelem provedení výzkumu a vypracování 
posudku s konkrétními výsledky, kterými by se mělo město řídit. S výsledky seznámit také zastupitelstvo města.
p. T. Hanzel - řekl, že přednáška na téma geomechanických jevů již byla na ZM několikrát projednávána a 
vysvětlena řadou odborníků. Přestože se jedná o vážný problém, který se ve městě vyskytuje, každý ho vnímá a 
pociťuje jiným způsobem. Dodal, že předloženým návrhem se bude vedení města zabývat v pracovním pořádku.
p. M. Heisigová - občanka města - vystoupení přiloženo k zápisu písemně. Uvedla, že Staré Město je pro OKD 
lokalita, ve které má nějaký ekonomický záměr a těžbou uhlí chtějí vydělat nemalé peníze. Tím však způsobují 
škody a náklady, které musí nést sami občané, nikoliv OKD, a.s. Slušné firmy to ve společnosti dělají tak, že škody 
kompenzují. OKD by se proto mělo o vykoupené domy starat. Mělo by se k problémům postavit čelem. Občané již 
na počátku navrhovali vedení OKD, aby nevykupovalo domy v předstihu nebo se zájemci o výkup domu uzavírali 
smlouvy o smlouvách budoucích a k samotným výkupům přistoupili ve chvíli, kdy bude mít OKD zpracovanou 
dokumentaci EIA a dohodu s městem Karviná o vyřešení střetu zájmů. Tenkrát bylo občanům z úst generálního 
ředitel OKD, a.s. pana Becka řečeno, že výkupy v předstihu jsou jejich podnikatelským rizikem. Požádala vedení 
města, aby vyvolalo jednání se společností OKD, a.s., na které by bylo pozváno také jejich občanské sdružení, kde 
by byly dojednány konkrétní postupy při řešení vzniklých problémů týkajících se rozšíření těžby OKD pod Starým 
Městem (kompenzace škod majitelům nemovitostí, dokončení demolic již vykoupených domů, dokončení výkupů 
garáží na ul. Myslivecká a jejich následná demolice, hlídání vykoupených domů prostřednictvím agentury nebo 
zavedení kamerového systému, zajištění u původních majitelů nemovitostí souhlas pro MP Karviná ke vstupu do 
těchto objektů). Problémem Starého Města je i katastrofální stav již zmiňovaných řadových garáží. Část jich byla 
vykoupena s tím, že se postupně bourají. Zbylé garáže OKD odmítá v\koupit. Po nájezdech sběračů kovů jsou z 
mnoha garáží nebezpečné ruiny, hromadí se tam různý odpad a bezprostředně mohou ohrozit i zdraví nebo život 
dětí, které si zde mohou hrát. Jedná se cca o 70 garáží, které je třeba vykoupit. Pro OKD, a.s. by to znamenalo cca 
3,5 - 7 mil. Kč. Přivítali by proto iniciativu města, které by mohlo s OKD, a.s. dojednat dovykoupení zbylých garáží. 
Pokud může najít společnost OKD, a.s. ve svém rozpočtu peníze na sponzorování, mohla by je mít i na kompenzaci 
škod, které způsobují městu a jeho občanům. Na své dotazy požadovala písemnou odpověď.
p. T. Hanzel - dodal, že si přehrál zázanm z minulého týdne, kdy proběhla schůze ve Starém Městě s tím, že se 
budou zabývat touto agendou a řešením námětů, které vzešly z jednání i za účasti vedení OKD,a.s.
Ing. P. Hadrava - řekl, že OKD v minulosti vystupovalo nebo řešilo situaci tak, že bylo schopno přitlačit i silou, 
postupně však přešlo v komunikaci, která se v minulém roce částečně přerudšila, protože OKD, a.s. řešilo 
problematiku restrukturalizace. Ale i přesto se domníval, že je komunikace s městem dobrá. Došlo k přerušení 
výkupů domů ve Starém Městě s tím, že dosud bylo vykoupeno 96 domů, další výkupy měly být dořešeny v roce 
2013, případně částečně v roce 2014. Situace se však v OKD, a.s. změnila. Další výkupy neprobíhaly, pouze 
demolice vykoupených domů v roce 2012. Zdržování vydávání demoličních výměrů vedlo k tomu, že se do 
opuštěných domů nastěhovali nepřizpůsobivý lidé. Osobně se byl podívat na prováděné demolice, u ukončených 
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jsou plochy srovnané, zaseta tráva s tím, že nenarazil na nějaký větší problém či nepořádek. Domy, které budou 
letos předány k likdivaci, by měly být ihned i zdemolovany. K výkupům gařáží uvedl, že danou situaci OKD, a.s. řeší 
tak, že by měla být zvývající část garáží vykoupena v letošním roce a také i zdemolována, tak aby byla garážová 
osada vyřešena jako celek. Měl za to, že případné škody na majetku by měly být řešeny jako doposud důlními 
škodami, v současné době jsou pod jeho vedením. Dodal, že je vše o domluvě, komunikaci a kompromisu, protože 
lidé, kteří tam bydlí, chtějí mít určitý standard bydlení. V současné době však nelze žádné kompenzace přislíbit.
p. M. Heisigová - domnívala se, že jejich sdružení se nepodílelo na obstrukcích s vydáváním demoličních 
rozhodnutí. Platných demoličních výměrů bylo v roce 2013 vydáno dost s tím, že OKD jich v daném roce provedlo 
pouze 13. Zeptala se, zda společnost OKD, a.s. někdo nutil, aby byly výkupy domů zahájeny v takovém předstihu, 
tedy už v roce 2012. Na jednání, které proběhlo v červnu 2012, generální ředitel OKD, a.s. pan Beck uvedl na jejich 
dotaz, zda by výkupy nešlo řešit nějakým jiným způsobem, sdělil, že je to jeho podnikatelské riziko. A to riziko právě 
nyní nastalo. OKD by proto mělo nést tyto negativní důsledky. Již v roce 2012 upozorňovali na to, že výkupy domů 
jsou často spojovány s psychickým nátlakem na občany. Výkupy nebyly prováděny systematicky nebo uceleně,ale 
roztříštěně po celém Starém Městě s tím, že k některým občanům bylo OKD, a.s. ve výkupech hodně velkorysé. I 
přesto, že je nyní OKD, a.s. bez peněz, se v médiích objevila informace, že bude tato společnost i nadále finančně 
podporovat karvinský fotbal. Poukázala, že na to peníze jsou, ale pro občany na kompentace škod, nejsou. Zajímalo 
jí, jak jsou tedy nastaveny priority OKD, a.s.
Ing. P. Hadrava - prioritou OKD, a.s. je těžba uhlí, zaměstnávat a platit zaměstnance. Nikoho konkrétně neosočoval 
ze zadržování nebo obstrukcí s vydáváním demoličních výměrů. Protože byl v té době ředitelem Dolu Karviná, často 
k nim tyto dopisy chodily, na které také odepisoval. Peníze na výkupy dříve byly s tím, že byly zahájeny spíš pozdě. 
Pokud je třeba něco v hornictví řešit nebo dopředu připravit a zajistit společnosti a jejim zaměstnancům určitou 
budoucnost, nelze to řešit pouze 2-3 roky dopředu. V minulosti bylo OKD,a.s. nejen na Karvinsku jednou z hlavních 
firem, ale i v republice. Zaměstnávala spoustu zaměstnanců s tím, že dnes jsou v pozici, že každý tvrdí, že vše 
dělají špatně. Osobně si to nemyslí, společnost OKD funguje určitým způsobem, jejich hlavní náplní je hornická 
činnost, která je závislá na lidech a také na spolupráci s městem. K podpoře karvinského fotbalu uvedl, že se jedná 
o určité záležitosti na základě dohody s městem, pod kterým je prováděna hornická činnost. Z hlediska kompenzace 
OKD, a.s. se vyjádřil v tom smyslu, že zde funguje i Nadace OKD, která rozdává finanční prostředky v regionu 
postiženém těžbou, aby se určitým způsobem tento stav zlepšil.
p. M. Heisigová - zeptala se, kdo jiný má tedy kompenzovat škody občanů nebo nést důsledky jednání OKD, a.s., 
aby se lidé cítili doma bezpečně. Zda tedy OKD, město nebo samotní občané, kteří za tuto situaci nemohou. 
Zajímalo jí, co tedy OKD, a.s. pro to do budoucna udělá.
Ing. P. Hadrava - řekl, že je nutná vzájemná dohoda. Pokud OKD dům vykoupí, po předání ho zdemoluje, pozemek 
musí uvést do původního stavu. Vše je tedy na jednání mezi městem a lidmi v postižených oblastech. Pokud by 
nastaly nějaké zásadní nebo konkrétní problémy, musely by se řešit (např. strážní službou). V letošním roce se 
budou snažit dořešit záležitost výkupů garáží ve Starém Městě tak, aby byly i zdemolovány a pozemek uveden do 
původního stavu. 
p. M. Heisigová - zeptala se, zda by bylo reálné svolat jednání za účasti zástupců OKD, a.s., města Karviné a jejich 
občanského sdružení, kde by byly projednány ty nejpalčivější problémy, které ve Starém Městě občany trápí.
Ing. P. Hadrava - řekl, že s tím nemá problém.
p. T. Hanzel - měl za to, že jednání ve Starém Městě k této problematice již proběhlo minulý týden. Pokud bude dán 
požadavek, bude svoláno další. Domníval se, že se situace v poslední době mezi OKD, a.s. a městem stabilizovala. 
Situací ve Starém Městě se budou společně zabývat, aby se tyto negativní jevy nejen řešily, ale i eliminovaly.

p. J. Dráb - vznesl dotaz, a to na jaké období se připravuje současná EIA lokality ČSA, poslední informaci měl, že 
na léta 2015-2023, původní záměr byl na léta 2016-2035. Zda se v této EIA počítá s těžbou ve Starém Městě pod 
městskou zástavbou, neboť ve správním řízení je příprava prvního porubu, který je situován pod řekou Olší, je to 
těžba v 16. a 17. sloji, v oblasti, která je dosud neprozkoumaná z hlediska vývoje tektonik s tím, že tento porub 
nezapadá do současné situace OKD,a. s. Vytěžené tuny by pro OKD, a.s. byly velmi drahé. 
Ing. P. Hadrava - byly stanoveny dohody s městem Karviná, že nepůjdou s těžbou pod průmyslovou zónu Nové 
Pole a Natura 2000, tudíž došlo ke snížení těžby na 30 %, čímž se snížila i životnost na rok 2023. Pokud se EIA 
vyřídí, s těžbou se počítá v roce 2017-2018. Sloj, o které pan Dráb hovořil, je neprozkoumaná, což se dá zjjistit 
pouze ražbou, která probíhá v hloubce 1000 - 1 100 metrů. Pokud po vyražení žádné zásoby v 17. sloji nebudou, 
těžba zahájena nebude. 
p. J. Dráb - podpořil také vybudování dalších dvou seizmických stanic. Seizmické jevy se budou projevovat, pokud 
bude OKD, a.s. těžit. Tyto jevy se projevují i od Sovince z Dolu Karviná, z Darkovského moře z Dolu Darkov a z 
Louk, které ovlivňuje Důl ČSM. Protože směrem od Ostravy není umístěna žádná seizmická stanice, navrhoval 
umístění jedné stanice u Katastrálního úřadu Karviná a druhou u Střední průmyslové školy v Karviné z důvodů 
vyřizování nebo uplatňování důlních škod. Tyto stanice nezabrání otřesům, ale zaznamenají tyto jevy a výsledky 
mohou sloužit k vyřizování škod, tedy zda vznikly či nevznikly důlní činností. Protože se provádí nivelace, ale 
nezveřejňuje na internetu, nemají se pak občané o co opřít při vyřizování důlních škod. Požádal proto o její 
zveřejňování. Jako příklad uvedl 11. kru lokality Dolu Karviná. Doporučil zastavit těžbu v této kře, neboť se přibližuje 
k lokalitě průmyslové zóny Nové Pole, pod kterou by neměla těžba probíhat. Dal na zvážení vyvolat společné 
jednání města, OKD, a.s. a jejich sdružení, kde by se tyto problémy dořešily.
Ing. P. Hadrava - sdělil, že pokud chce OKD, a.s. fungovat v tomto regionu, spolupráce je nutná. K instalaci nových 
seizmicých stanic uvedl, že bylo vedením města sděleno, že bude OKD zaslán dopis s konkrétními počty těchto 
stanic a místy jejich umístění. Jsou určité oblasti, které mohou být náchylnější k geomechanickým jevům. Problémy 
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jsou také s tím, co zanechali jejich předchůdci v podobě nevykopaných slojí, čímž jsou tlaky a projevy na povrch o to 
větší. Dohodě a spolupráci se nebránil.
p. J. Dráb - tím, že se snížil objem těžby zásob, zeptal se, zda bude OKD postupovat tak, že se bude těžit lokality, 
kde to bude ekonomicky výhodnější, tedy tzv. vyzobe se ze zásob to lepší a to horší tam ponechá, což by bylo v 
rozporu s horním zákonem.
Ing. P. Hadrava - předpokládá se, že se vytěží zásoby, které jsou připravené. Zásoby se snižují tam, kde se 
předpokládá těžba, která by byla finančně velmi náročná.
Ing. J. Krupka - připomněl, že to, že nebude probíhat těžba pod Novým Polem, bylo dáno již ve schválené 
Střednědobé dohodě. Požádal OKD, a.s. o výstupy z jednání pracovní skupiny ustanovené OKD, a.s., která měla 
být svolána za účasti OKD, ministra průmyslu a vládního zmocněnce pana Ciencialy. Zajímalo ho, jaké kroky byly 
nebo budou učiněny za účelem zlepšení situace zaměstnanosti v Moravskoslezském kraji. Od úvodní schůzky 
uplynuly 3-4 měsíce a zatím se nic v této záležitosti neučinilo. K otřesům dodal, že jsou v posledních měsících 
silnější, kdy praskají části domů nebo omítka. Pokud bude vyvoláno jednání vedením města s OKD, a.s. za účelem 
řešení vzniklých problémů týkajících se rozšíření těžby OKD, a.s., požádal rovněž o přizvání občanského sdružení 
Vize 2040 na toto jednání.
Ing. P. Hadrava - řekl, že uvedené jednání by mělo proběhnout koncem tohoto týdne nebo příští týden. Není 
součástí pracovní skupiny.
p. T. Hanzel - ukončil diskuzi a pPoděkoval panu řediteli za jeho vystoupení. Řekl, že vedení města Karviné s 
vedením OKD, a.s. jedná. Po ustabilizování této firmy mají opět parnera k jednání a řešení záměru lokalilty Starého 
Města. Tedy za účelem řešení problémů občanů této městské částí, které je trápí, pokračování hornické činnsoti a 
také zajištění zaměstnanosti v našem městě. Je třeba si uvědomit, že společnost OKD je významným 
zaměstnavatelem, která dává nejen lidem v tomto regionu práci, ale i dalším firmám, které jsou na OKD, a.s. přímo 
navázány. Není možné se ze dne na den bez tohoto zaměstnavatele obejít a nahradit ho někým nebo něčím jiným. 
Pracovní skupina, o které hovořil Ing. Krupka, vznikla na základě tlaku moravskoslezských politiků na Váldu ČR za 
vedení pana Rusnoka. Celou dobu bylo upozorňováno na to, že Karviná je jednostranně zaměřena s tím, že tento 
problém nikdo neřešil. Měly být uvolněny finanční prostředky na budování průmyslové zóny „Nad Barborou“, ale 
nedošlo k tomu. Po rozhodnudtí pana Kalouska byly tyto peníze určeny na něco jiného. Až za vlády pana Rusnoka a 
nyní vlády pana Sobotky, kteří si uvědomují tíživou situaci tohoto regionu, se snaží danou problematiku řešit. OKD, 
a.s., nejsou jen doly, ale i hutě a další strojírenské podniky v regionu, které jsou vzájemně provázány. Byl by proto 
rád, aby si toto všichni uvědomili a měli to na paměti.
Protože nebyly podány další dotazy, nechal hlasovat, že Zastupitelstvo města Karviné schvaluje zprávu 
týkajících se hornické činnosti na území města Karviné.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 753

Návrh byl schválen.

Přestávka 9.05 - 9.20 hod.

1)   Vyhodnocení Programu prevence kriminality statutárního města Karviné za rok 2013

p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu je Městská policie Karviná. O úvodní slovo k tomuto materiálu 
doplněné o rezentaci požádal náměstka primátora Mgr. Petra Bičeje, kterému předal slovo.
Mgr. P. Bičej - řekl, že Program prevence kriminality byl realizován od roku 1996, celkové náklady z rozpočtu města 
Karviné na program prevence kriminality v roce 2013 byly Kč 200.000,--. Celková výše přidělené dotace MV ČR byla 
Kč 101.000,-- na projekt Sociálně psychologický výcvik. Celkem bylo realizováno 16 projektů, a to sociálních 11 a 5 
projektů týkajících se informovanosti občanů. Dále porovnal bezpečnostní situaci ve městě od roku 2012, kdy nápad 
trestné činnosti na území (počet evidovaných přečinů i zločinů) se snížil. Vyjmenoval všech 16 projektů 
realiziovaných v roce 2013 s tím, že uvedl konkrétní subjekty a jejich vyčíslení. Městská policie Karviná organizuje 
také pro děti z dětského domova Srdce různé sportovní, společenské akce a víkendové pobyty. Dále jsou 
podporovány projekty pěstounských rodin. Akce uskutečněné v roce 2013 byly tyto: exkurze na městské policii, 
besedy, návštěva Dinoparku, fotbalový turnaj, víkendový pobyt na chatě Studeničná. Strážníci Městské policie 
Karviné se i ve svém volném čase věnují těmto dětem z Dětského domova Srdce. Osvědčiliy se také kurzy - 
sebeobrana žen pořádané v období říjen až listopad 2013, celkem 10 lekcí po dvou hodinách, výcvik prováděli 
zkušení strážníci. Ženy a dívky se seznámily s právní problematikou a naučily se: základní prvky sebeobrany, co 
dělat v rizikových situacích, rozpoznat nebezpečné situace. Po absolvování projektu účastnice získaly: osvědčení o 
absolvování kurzu a pepřový sprej. V následujících letech, v oblasti situační prevence, je záměrem pokračovat v 
realizaci projektu „Rozšíření městského kamerového dohlížecího systému“.
p. T. Hanzel - poděkoval za provedenou prezentaci a k dané problematice otevřel diskuzi..

D i s k u z e :
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p. J. Adámek - uvedl, že před 3 lety interpeloval zrušení centra pro drogově závislé v Karviné-Novém Městě v 
panelové zástavbě s tím, že dosud se nic nevyřešilo, přestože pan náměstek slibil, že záležitost vyřeší do půl roku. 
Měl za to, že by toto zařízení nemělo být umístěno, kde žijí nebo se pohybují děti, ktere by se mohly z použitých 
jehel nakazit. Nesouhlasil s poskytnutím dotace, neboť si narkomané svévolně ničí své zdraví a nemocní, např. 
cukrovkou, si musí jehly hradit ze svého. Doporučil zrušení K-centra pro drogově závislé v bytové zástavbě v 
Karviné-Novém Městě a jeho přemístění do jiného vhodného místa v Karviné.
Mgr. P. Bičej - nikdy neřekl, že věc do půl roku vyřeší s tím, že pan Adámek pouze říká, že něco interpeloval, ale 
nikdy žádné řešení nenavrhl a nic pro to neudělal, jen každého obviňuje, že lže nebo nic nedělá. Dodal, že danou 
situaci v tomto K-Centru dobře zná a často tam chodí s tím, že jehly před vchodem zařízení nikdy neviděl. Na tuto 
situaci se speciálně zaměřili a nikdo by si tam jehlu odhodit nedovolil. Polemizovat o drogové záležitosti je velmi 
složité, dnes je situace v této oblasti složitá a zlá. Někdo se může stát drogově závislý, kdy si drogu aplikuje jen tak 
ze zvědavosti, přestože vyrůstal v pohodovém a dobrém rodinném prostředí. Nelze lidi odsuzovat za to, že se 
stanou závislými, je to touha po nějaké změně. Mezi drogu patří také alkohol a gemblérství, což také často 
odsuzujeme. Pokud zařízení zrušíme, měl by pan Adámek navrhnout, jak tuto situaci řešit. Uvedené zařízení by 
mělo být právě v centru dění, protože pokud bude někde na okraji, nikdo ho nebude využívat nebo tam chodit.
p. J. Adámek - zařízení by mělo být, ale umístěno jinde, že v panelové zástavbě.
p. T. Hanzel - věc se musí posuzovat z různého úhlu pohledu. Přestože je nespravedlivé, že nemocní např. 
diabetem si musí injekční stříkačky kupovat a drogově závislí je dostanou zdarma. Musí však být zachován i 
preventivní program pro narkomany, aby nedocházelo k rozšíření nemoci žloutenky nebo nějaké jiné nákazy.
Ing. D. Závacký - domníval se, že pan Adámek hovořil o K-Centru, které se stará o drogově závislé. Zde 
narkomanům za použitou injekční stříkačku vydají novou, aby ji neodhodili někde jinde a nedošlo k případné nákaze 
žloutenkou. K-Centrum mohou navštívit také rodiče, kteří přišli na to, že jejich děti začaly brát drogy Poskytnou jim 
zde radu a pomoc, jak dál postupovat, jak se k dítěti chovat, aby drogu přestalo brát. Toto opatření slouží predevším 
k zamezení šíření chorob mezi ostatní občany města.
p. J. Adámek - uvedl, že pan náměstek Mgr. Bičej vystoupil v televizním pořadu na ČT 24, kde hovořil k tématu 
chudoby ve městě Karviná. Poukázal na to, že chodobu ve městě vytvář také radnice, když povoluje provoz heren, 
výherních hracích přístrojů, které navštěvují převážně lidé závislí na sociálních dávkách s vidinou možné výhry. 
Protože není zastáncem heren, neustále poukazuje na jejich zrušení.
p. T. Hanzel - k návrhu pana Adámka řekl, že je členem ZM přes 30 let s tím, že v době schvalování OZV týkající se 
výherních hracích přístrojů, hlasovat také pro. Od roku 2004 počet heren klesl víc jak o polovinu, největší úbytek 
heren byl v letech 2010 - 2013. Protože další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 721

Návrh byl aschválen.

2)   Vyřazení a převod majetku na ČR - Krajské ředitelství policie Moravskoslezského kraje
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu je Městská policie Karviná. O krátké úvodní slovo k tomuto 
materiálu požádal náměstka primátora Mgr. Petra Bičeje, kterému předal slovo.
Mgr. P. Bičej - uvedl, že na základě schválené smlouvy o výpůjčce uzavřené mezi půjčitelem Statutárním městem 
Karviná a vypůjčitelem Českou republikou - Krajským ředitelstvím policie Moravskoslezského kraje byly vypůjčiteli 
poskytnuty dva kancelářské počítače COMFOR eLink, které byly pořízeny z dotace MV ČR na projekt prevence 
kriminality Systém včasné intervence, jehož udržitelnost byla minimálně 3 roky. Z tohoto důvodu budou na základě 
darovací smlouvy ČR - Krajskému ředitelství policie Moravskoslezského kraje bezplatně převedeny a svěřeny do 
správy územnímu odboru PČR Karviná. Dále vysvětlil pojem včasné intervence, jehož úkolem bylo sjednotit 
informace např. o týraných dětech, o jejich poruchách chování a pod. s tím, že spolupracují složky PČR, MP s 
odborem sociálně právní ochrany dětí. Na základě šetření se pak zpracovává úřední záznam, který se zakládá do 
programu včasné intervence. Účelem systému je soustředit tyto povšechné informace o daném dítěti na jednom 
místě. V této oblasti byla spolupráce navázána i s ostatními okolními obcemi.
p. T. Hanzel - poděkoval za podané informace s tím, že k dané problematice otevřel diskuzi..

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 2 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 36
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 722

Návrh byl aschválen.

3)   Vyřazení a převod majetku na Centrum ICT Karviná
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu je Městská policie Karviná. O krátké úvodní slovo k tomuto 
materiálu požádal náměstka primátora Mgr. Petra Bičeje, kterému předal slovo.
Mgr. P. Bičej - uvedl, že s účinností od 01.01.2014 vykonává příspěvková organizace Centrum ICT Karviná 
komplexní činnosti v oblasti ICT technologií pro potřeby zajištění provozu Městské policie karviná, která z důvodu 
této organizační změny a zařazení této oblasti do organizační kompetence CITKa předložila likvidační komisi návrh 
na vyřazení majetku souvisejícího s těmito činnostmi, a jeho bezúplatné převedení na CITKa. Jedná se o majetek 
vedený v evidenci MPK a dále o majetek vedený v evidenci MPK pořízený z dotace poskytnuté na projekt prevence 
kriminality, kdy udržitelnost projektu byla minimálně 3 roky.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi..

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 3 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 723

Návrh byl aschválen.

4)   Poskytnutí finančních prostředků nad Kč 50.000,-- nestátním organizacím působícím v sociální oblasti a 
poskytnutí dotací nad Kč 50.000,-- nestátním organizacím a sdružením zaměřeným na pomoc zdravotně 
postiženým osobám
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor sociální. O úvodní slovo k tomuto materiálu doplněné 
prezentací požádal vedoucí Odboru sociálního Mgr. Martinu Smužovou, které předal slovo.
Mgr. M. Smužová - sdělila, že dotace z rozpočtu Odboru sociálního jsou poskytovány v souladu se Zásadami pro 
poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Karviné. Každoročně je podporována řada organizací zaměřených 
na poskytování sociální péče, služeb sociální prevence, sociálního poradenství a služeb následných. V rozpočtu pro 
rok 2014 byla schválena částka Kč 3.600.000,-- např. na služby Slezské diakonie, Slezské humanity, Nového 
domova, Modrého kříže, Galaxie, UnikaCentrum, K-Centrum a jiných. Dále jsou podporovány neziskové organizace 
a sdružení zdravotně postižených, které působí na území města. V rozpočtu pro rok 2014 byla schválena částka Kč 
250.000,-- např. Svazu Diabetiků, ONKO, Svazu postižených civilizačními chorobami, Svazu tělesně postižených, 
SONS a dalším. Dne 12.02.2014 byly schválené dotace radou města na sociální služby a služby související ve výši 
Kč 140.182,-- a pro organizace zaměřené na pomoc zdravotně postiženým osobám ve výši Kč 166.000,--. Dotace 
navržené zastupitelstvem na sociální služby a služby související ve výši Kč 2.717,- a pro organizace zaměřené na 
pomoc zdravotně postiženým osobám ve výši Kč 55.000,--. Dotace jsou poskytovány na základě sestaveného a 
schváleného klíče sociální komise RM. Klíč se odvíjí od počtu občanů města Karviné v daném zařízení. Dotace z 
rozpočtu města u registrovaných sociálních služeb pouze doplňují dotace ze státního rozpočtu. Některé sociální 
služby mají taktéž úhradu občanů nebo úhradu zdravotních pojišťoven. Dotace jsou poskytovány i zařízením mimo 
Karvinou, musí mít souvislost s občany Karviné. U sdruženích zaměřených na pomoc zdravotně postiženým 
osobám je důležité i zacílení jejich aktivit Sociální služby dle zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, které 
zahrnují: a) Sociální poradenství - základní, odborné (součástí odborného poradenství je i půjčování kompenzačních 
pomůcek), b) Služby sociální péče - k zajištění fyzické a psychické soběstačnosti, c) Služby sociáilní prevence - k 
zabránění sociálnímu vyloučení osob, které jsou tímto ohroženy pro krizovou sociální situaci, životní návyky a 
způsob života vedoucí ke konfliktu se společností. Sociální služby se poskytují jako služby: Pobytové spojené s 
ubytováním v zařízeních sociálních služeb. Ambulantní, kdy osoba dochází nebo je doprovázena či dopravována, 
součástí služby není ubytování. Terénní jsou poskytovány v přirozeném sociálním prostředí. Sdružují lidi s různým 
druhem zdravotního omezení či postižení. Poskytují informace, jak se postavit k danému onemocnění či postižení, 
včetně odborných přednášek, poskytují podporu „není na to člověk sám“, podporují a motivují k činnostem, které 
napomáhají udržet psychickou a yzickou kondici. Cílem poskytování dotací je udržet, zachovat a rozvíjet vytvořenou 
sociální síť ve městě Karviná, která reaguje na potřeby našich občanů.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu s prezentací poskytovaných sociálních služeb a k dané problematice 
otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

p. J. Adámek - požádal o navýšení dotace pro Tyflocentrum, konkrétně o navýšení dotace pro sociální rehabilitace 
pro osoby se zrakovým a sluchovým postižením, a to z 90 tis. Kč na 150 tis. Kč.
Mgr. M. Smužová - sdělila, že pro UnikaCentrum, o.p.s. byla navržena dotace v celkové výši cca 159 tis. Kč, která 
byla rozdělena do tří částí týkajících se: specializované dopravy pro osoby se zdravotním postižením ve výši 47 tis. 
Kč, sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním postižení ve výši 22 tis. Kč a sociální rehabilitace 
pro osoby se zrakovým a sluchovým postižením ve výši 90 tis. Kč. Takto navržené částky vycházejí podle stanového 
klíče, který stanovila a schválila komise sociální RM.
p. J. Adámek - dále poukázal na to, že vedení města a Odbor sociální MMK zřídil provoz tzv. „senior taxi“, kde byla 
stanovena věková hranice 70 let, což bylo špatné rozhodnutí, protože ho nemohou využívat lidé postiženi nebo 
mladší, kteří jsou na tom zdravotně hůř než např. 70 senior. Zeptal se, proč nemohou tuto službu využívat také 
nevidomí.
p. T. Hanzel - požádal pana Adámka, pokud je s navrženou výší dotací nespokojený, aby navrhl, kterou dotaci o 
kolik zkrátit a kterou dotaci o tuto částku navýšit. 
p. J. Adámek - podal návrh na navýšení z finanční rezervy města.
p. T. Hanzel - řekl, že nelze dotaci navýšit z finanční rezervy, která je určena na zcela jiné věci. Služba „senior taxi“ 
nemůže sloužit všem věkovým skupinám s tím, že byla nastavena určitá pravidla a určena věkové hranici nad 70 let.
Mgr. M. Smužová - dodala, že zdravotně postižení (jsou samožřejmě i mladší) mohou využívat jiných služeb a 
výhod, např. z úřadu práce dostávají měsíční příspěvek ve výši 400,-- Kč na mobilitu, jde o celoroční příspěvek. 
Zdravotně postižení mohou dále využívat na základě vydáných průkazek (podle druhu postižení) dopravu, kterou 
zajišťuje např. UnikaCentrum a také i dopravu pro občany nad 55 let, kterou poskytuje Český červený kříž.
p. T. Hanzel - protože další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 4 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 33
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 724

Návrh byl aschválen.

5)   Dohoda o změně č. 1 Memoranda k umístění krajského integrovaného centra využívání komunálních 
odpadů v Moravskoslezském kraji na území statutárního města Karviné
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo s tím, že na případné dotazy byl připraven 
odpovídat náměstek primátora Ing. Jan Wolf.
Ing. M. Šrámková - uvedla přehled čerpání finančních prostředků poskytnutých na základě uzavřeného 
Memoranda k umístění KIC s tím, že na základě usnesení zastupitelstva kraje a Memoranda bylo statutárnímu 
městu Karviná v letech 2010 a 2012 schváleno poskytnutí dotací na ekologické projekty ve výši celkem 40 mil. Kč.
Skutečné čerpání statutárního města Karviná bylo ve výši 35.552.528,95 Kč, dosud bylo nevyčerpáno 4.447.471,95 
Kč. Dále uvedla přehled projektů realizovaných z finančních prostředků poskytnutých na základě uzavřeného 
Memoranda KIC v roce 2010, a to Revitalizace zeleně a modelace prostoru v Karviné-Ráji - 6.344.017,64 Kč, III. 
Etapa obnovy sakurové aleje podél tř. 17. listopadu - 400.000,00 Kč, Projektová dokumentace regenerace 
lesoparku Dubina - 600.000,00 Kč, Revitalizace části parku B. Němcové v úseku Loděnice - 1.500.000,00 Kč, 
Likvidace poškozených dřevin vč. náhradních výsadeb - 1.995.876,00 Kč, Rájecká remíza, odbahnění a zpevnění 
břehů vč. kácení - 6.099.400,00 Kč, Odvodňovací žlaby–Bažantnice vč. náhradních výsadeb - 2.164.987,00 Kč.
Přehled projektů realizovaných z finančních prostředků poskytnutých na základě uzavřeného Memoranda KIC v 
roce 2012, a to Regenerace lesoparku Dubina - 2.080.045,95 Kč, Rájecká remíza – rozšíření parku pro veřejnost - 
833.870,48 Kč, Rozšíření kontejnerových stáních na pozemcích města - 500.000,00 Kč, Instalace laviček a 
odpadkových košů v parku B. Němcové - 300.000,00 Kč, Regenerace Univerzitního parku - 545.842,00 Kč, 
Regenerace hřbitova v Karviné-Mizerově - 1.155.888,15 Kč a Regenerace zahrady MŠ Dvořákova. Dále uvedla také
přehled projektů realizovaných z finančních prostředků poskytnutých na základě uzavřeného Memoranda KIC: 
Náhradní výsadby dřevin ve městě - 1.110.451,50 Kč, Revitalizace veřejných ploch v Karviné-Novém Městě - 
2.300.000,00 Kč, Napojení domu č.p. 1352-1356 na tř. Osvobození na dálkové vytápění z PS DALKIA ČR - 
2.473.949,35 Kč, Pasport zeleně - 1.000.000,00 Kč, Pořízení ionizátorů na čištění vzduchu do mateřských školek - 
398.400,00 Kč, Ozdravné pobyty dětí MŠ a ZŠ - 1.999.800,00 Kč.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 5 hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 34
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 725

Návrh byl schválen.

6)   Integrovaný plán rozvoje města Karviná pro Regionální operační program - monitorovací zpráva za rok 
2013
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.
Ing. M. Šrámková - uvedla, že se jedná o roční monitorovací zprávy za rok 2013 o postupu realizace Integrovaného 
plánu rozvoje města pro Regionální operační program Moravskoslezsko. Dále byl předložen ke schválení 
zastupitelstvu města změnový formulář č. 8 týkající se změny osobyp rojektového managera IPRM ROP.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
6 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 34
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 726

Návrh byl schválen.

7)   Projekt Mládež kraji - podpora mládežnických iniciativ - pilotní projekt v Moravskoslezském kraji
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo s tím, že případně doplňující informace podá náměstek 
primátora Ing. Lukáš Raszyk.
Ing. M. Šrámková - sdělila, že projekt je zaměřen na podporu mládežnických aktivit, neformální vzdělávání a 
vzbuzení zájmu a proaktivity u mladých lidí a jejich zapojení do života měst v Moravskoslezském kraji. Projekt 
vychází z koncepce projektu Cesta k městu, konkrétně národních iniciativ mládeže, kdy projekt statutárního města 
Karviné sloužil jako vzor dobré praxe. Principem projektu je poskytování účelových dotací mladým lidem do 26-ti let 
na realizaci jejich nápadů nebo aktivit. Tyto by měly mít pozitivní dopad v místě realizace v Karviné, obdobně, jako 
projekt Cesta k městu, a tím městu nabídnout „protihodnotu“ za poskytnuté finance.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
7 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 727

Návrh byl schválen.

8)   Odstoupení od podání žádosti o dotaci projektu Rekonstrukce amfiteátru v parku B. Němcové v Karviné
p. T. Hazel - uvedl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.

Ing. M. Šrámková - řekla, že předmětem projektu je rekonstrukce amfiteátru v parku Boženy Němcové v Karviné 
spočívající v modernizaci hlediště a modernizaci jeviště včetně promítací plochy a modernizace šaten. V rámci 
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hodnocení žádosti o dotaci poskytovatelem dotace vyplynulo, že charakter a obsah žádosti o dotaci plně 
neodpovídá požadovaným socio-ekonomickým přínosům. Dle vyjádření hodnotitelů se problematickým jeví zejména 
kriteriální ukazatel ekonomické vnitřní výnosové procento, jež má být pro možnost dosažení dotace vyšší než reálná 
společenská diskontní sazba. Na základě výše uvedeného důvodu byl předložen materiál týkající se odstoupení od 
předložené žádosti o dotaci projektu „Rekonstrukce amfiteátru v parku B. Němcové v Karviné“. Projekt bude 
realizován z vlastních zdrojů.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
8 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 728

Návrh byl s chválen.

9)   Zrušení usnesení ZM č. 707 ze dne 21.01.2014, ZŠ Borovského - projket Přírodní vědy s iPadem
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.
Ing. M. Šrámková - uvedla, že předmětem připravovaného projektu byla modernizace výuky předmětů fyziky a 
chemie, a to v rámci výzvy do Regionálního operačního programu Moravskoslezsko. Termín pro podání žádostí o 
dotaci byl předmětnou výzvou stanoven na 23.01.2014. Škola vystupovala v pozici žadatele o dotaci, a to z důvodu 
zjednodušení administrace projektu v jeho provozní fázi. Žádost o dotaci připravoval ve spolupráci se základní 
školou externí zpracovatel. Na základě obsahu a charakteru připravované žádosti o dotaci a prací souvisejících s 
jejím zpracováním včetně příslušných povinných příloh a s ohledem na termín předložení žádosti o dotaci na Úřad 
Regionální rady nebyl výše uvedený projekt žadatelem předložen. Z výše uvedeného důvodu bylo doporučuno zrušit 
usnesení ZM č. 707 ze dne 21.01.2014, a to v plném znění.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
9 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 729

Návrh byl schválen.

10)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karvinié na podporu individuální 
bytové výstavby
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo. 
Ing. M. Šrámková - sdělila, že Zásady pro hodnocení a poskytování finančních prostředků z rozpočtu statutárního 
města Karviné na podporu individuální bytové výstavby byly schváleny Zastupitelstvem města Karviné dne 
04.12.2012 a nahradily tak Zásady z roku 2008. Finanční příspěvek je poskytován na 1 nově vystavěný rodinný dům 
na území města Karviné. Rodinným domem se rozumí budova s číslem popisným, která je nově postavena a u níž 
je ve výpisu z katastru nemovitostí uvedeno, že se jedná o rodinný dům.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
10 hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 730

Návrh byl schválen.

11)   Dodatky č. 1 a č. 2 ke Zřizovacím listinám příspěvkových organizací základních a mateřských škol a 
Městského domu kultury Karviná
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo. 
Ing. M. Šrámková - uvedla, že  níže uvedených příspěvkových organizací zřízených statutárním městem Karviná 
došlo ke změnám v rozsahu a hodnotě majetku. Na základě inventarizace provedené v souladu se zákonem č. 
563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, bylo třeba upravit jejich zřizovací listiny s tím, že dodatky 
nabývají účinnosti dnem 18.03.2014.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
11 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 731

Návrh byl schválen.

12)   Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Centrum ICT Karviná
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.
Ing. M. Šrámková - řekla, že  předmětem Dodatku č. 3 bude vymezení movitého majetku předaného příspěvkové 
organizaci Centrum ICT Karviná k hospodaření k 18.03.2014, uvedeného v příloze č. 1 k usnesení. Na základě této 
skutečnosti bude vystavena aktualizovaná příloha zřizovací listiny, ve které bude vymezen majetek předaný 
organizaci k hospodaření a bude nedílnou součástí zřizovací listiny.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu bodu programu č. 
12 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 732

Návrh byl s chválen.

13)   IPRM ROP - Rekonstrukce sportoviště v Karviné-Ráji
Staženo z programu.

14)   Poskytnutí dotací na sportovní činnost v roce 2014
p. T. Hazel - řekl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal vedoucí 
Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo. 
Ing. M. Šrámková - sdělila, že na dotace na sportovní činnost v roce 2014 byl v rozpočtu města pro rok 2014 
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schválen příspěvek v celkové výši 3.400.000,- Kč. Komise doporučila, na základě přijatých kritérií pro rozdělení 
příspěvků na sport pro výkonnostní a ostatní organizované sporty a v souladu se Zásadami pro poskytování dotací z 
rozpočtu statutárního města, ke schválení dotace v celkovém objemu 3.100.000,00 Kč. Rada města Karviné 
schválila usnesením č. 3448 ze dne 26.02.2014 poskytnout dotace v celkovém objemu 290.000,- Kč. Rada města 
Karviné dne 26.02.2014 doporučila Zastupitelstvu města Karviné poskytnout dotace v celkovém objemu 
2.810.000,-- Kč. Dotace tak bude poskytnuta 27 sportovním klubů pro 54 oddílů, s celkovým počtem členů 4 430, z 
toho 3 262 členů je mládež do 26 let.
p. T. Hazel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. A. Petráš – uvedl, že mezi tělovýchovnými jednotami, kterým byla navržena dotace, je i Městský fotbalový 
klub, a to ve výši 500 mil. Kč na sportovní halu v Karviné-Novém Městě, která není v majetku města. Zeptal se 
náměstka primátora Ing. Wolfa, proč bylo takto rozhodnuto, když máme sportovní halu házené, další na STaRSu, 
které by se daly pro tyto účely využívat.
p. T. Hanzel – domníval se, že dotace byla navržena právě proto, že uvedenou halu využívají jiné sportovní 
organizace, než Městský fotbalový klub. Pokud by nebyla hala dostupná pro tyto ostatní sportovní organizace, jako 
je házená, basketbal, florbal apod., neměli by sportovci kde trénovat, protože sportovní haly jsou ve městě plně 
obsazeny.
Mgr. A. Petráš – zajímalo ho, proč byla v materiálu uvedena dotace pro Městský fotbalový klub, když všechny 
organizace, které tam provozují svůj sport, dotace na svou činnost dostávají. Pokud by to zaštiťoval Městský 
fotbalový klub, byla by tato odpověď správná. V tomto případě by bylo třeba situaci přehodnotit a dát dotaci jen této 
jedné sportovní organizaci s tím, že ostatní nebudou na činnost dotaci dostávat, protože je určena asi na nájem.
p. T. Hanzel – požádal, aby nebylo téma Městského fotbalového klubu neustále na zasedáních ZM projednáváno a 
nebyl v této souvislosti veden útok na náměstka Ing. Wolfa, protože je to nevhodné za to, co vše pro klub za 
poslední léta udělal, kolik má klub dnes členů a jakých výsledků dosahují sportovci na různých úrovních apod.
Mgr. A. Petráš – řekl, že nemá důvod trefovat se do Městského fotbalového klubu. Požádal pouze o vysvětlení, proč 
byl v materiálu uveden jako příjemce dotace tento klub, když ostatní sportovní kluby, které provozují činnost v této 
hale, dostávají také dotace. Mělo by tam být uvedeno, že dotace je určena pro město s tím, že je určena pro 
všechny sportovní kluby. Vznesl pouze dotaz na Městský fotbalový klub, který dostává tuto dotaci poprvé na provoz 
haly. Domníval se, že zastupitelstvo města by mělo dostávat pouze objektivní informace.
Ing. J. Wolf – řekl, že dotace ve výši 500 tis. Kč nebyla poskytnuta klubu letos poprvé, ale již vloni, kdy byla na ZM 
projednávána a diskutována. Dále byla projednána v komisi tělovýchovy a byla určena pro Městský fotbalový klub, 
který je nájemcem v hale Kovona. Uvedená hala je v jiném režimu, než sportovní hala STaRS, jejíž provoz stojí přes 
cca 3 mil. Kč ročně, kde platí nájem všechny sportovní kluby, které tam provozují činnost. Uvedená dotace je z 
velké části určena právě na provoz haly Kovona. Městský fotbalový klub halu využívá pouze z 10-20 % k tréninkům 
malých sportovců v zimě. Starší chlapci využívají jiné prostory. Je to doplňková hala ve městě Karviná, kterou 
využívají k činnosti sportovní kluby Sokolu Karviná, házenkářky, florbalové kluby apod. Hala je pronajímána klubům 
za cca 300 - 400,-- Kč/hod. (cena je pod provozními náklady). Z dotace jsou hrazeny např. daně za nemovitost, 
opravy, provozní náklady na zaměstnance - 2 správci, uklízečky a další činnosti, které provoz přináší. Po předložení 
provozních nákladů v loňském roce, tak i letos bylo stanoveno, že bude poskytnuta na provoz haly Kovona opět 
dotace ve výši 500,-- Kč. Pokud by mělo město zájem areál Kovony nebo halu odkoupit, nebyl by proti. Poukázal 
také na útoky, které jsou v poslední době proti jeho osobě a Městskému fotbalovému klubu neustále vedeny. Měl za 
to, že svou činnost asi dělá špatně nebo se tam dějí nějaké nekalé věci.
Mgr. P. Dyszkiewicz – potvrdil, že hala na STaRSu je zcela obsazena nejen sportovními oddíly, které zde trénují, 
ale i využita na různé jiné sportovní akce, mistrovství republiky apod. Jednotlivé nákladové položky přesně neznal. 
Domníval se, že dotace ve výši 500 tis. Kč není velká s tím, že z velké části musí být vlastníky provoz haly ještě 
dotován. Pokud by hala Kovona nebyla, sportovci by neměli v Karviné kde trénovat s tím, že zájem o halu na míčové 
sporty (házenou, basketbal a jiné) je značný a dlouhodobý. Výstavba nové haly by byla velmi finančně náročná. 
Házenkářskou halu využívají z 80 % házenkáři, dále je pronajímána na různá mistrovství, jednorázové akce a 
vystoupení sportovního charakteru.
Mgr. R. Hamrus – dodal, že hala na Kovoně je využívána také Městským házenkářským klubem Karviná, který 
hraje druhou ligu mužů a TJ Sokol Karviná, oddílem házené žen. TJ Sokol Karviná, oddíl házené dostává také 
dotaci ve výši 335.000,-- Kč. Upozornil, že ve výroční zprávě této organizace byl uveden celkový rozpočet, který je 
přes 800 tis. Kč s tím, že v rámci dotace nedostávají ani polovinu daného rozpočtu. V komisi tdělovýchovy byla 
stanovena nepsaná dohoda, že dotace z města by měla být do výše poloviny rozpočtu, který daný klub v daném 
roce potřebuje.
Mgr. A. Petráš – chtěl vědět, kolik bude dáno z dotace 500 tis. Kč do sportu a kolik platí správci Kovoně - 
Městskému fotbalovému klubu ostatní organizace nájem, když se uvádí, že dotace 500 tis. Kč je pouze na nájem. 
Ať tedy všechny organizace, které platí správci Kovoně nájem, řeknou, kolik platí. Ten, kdo důkladně prostudoval 
materiál, by přišel na to, že za tím může být i něco jiného. Netvrdil, že tuto částku dostane Ing. Wolf tzv. do kapsy, to 
nikdy neřekl, ani nemluvil o tom, co je to Městský fotbalový klub. Pouze ho zajímalo, proč byla v materiálu uvedena 
dotace pro Městský fotbalový klub na sportovní halu. Chtěl pouze na toto znát odpověď.
p. T. Hanzel – doufal, že se tato diskuze dostane na veřejnost mezi sportovní kluby a oddíly, aby věděly, že když tato 
hala nebude k dispozici, nebudou mít kde hrát nebo trénovat. Jak již Ing. Wolf uvedl ve svém vystoupení, jednotlivé 
kluby platí hodinovou sazbu nájmu na této hale.
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Mgr. A. Petráš – měl za to, že se stále mluví o něčem jiném. Požádal Mgr. Hamruse, aby uvedl, kolik z dotací, které 
kluby dostávají, jde na nájem.
Ing. J. Wolf – dodal, že okleštěné náklady na halu jsou ve výši cca 1 500 000,-- Kč, bez nákladů na opravy většího 
charakteru. Mají pouze příjmy od sportovců (zvýhodněná hodinová sazba) s tím, že dotace ve výši 500 tis. Kč je 
určena na částečnou úhradu nákladů, jako jsou energie, voda, mzda správce, drobné opravy apod. Ani z 
restaurace, která tam je, nemají žádnou tržbu. Byla vybudována proto, aby ji mohli sportovci využívat po trénincíh a 
sportovních akcích. Pokud má někdo nějaké pochybnosti, může být proveden nezávislý audit.
Mgr. A. Petráš – řekl, že je třeba otevřeně říct vše tak, jak to je. Požadoval pouze vysvětlení, když se v materiálu 
objevil návrh dotace ve výši 500 tis. Kč na sportovní halu v Karviné-Novém Městě pro Městský fotbalový klub, který 
tam halu nemá s tím, že mu všechny ostatní kluby platí nájemné. Na konkrétní dotazy požadoval konkrétní 
odpovědi. Dotázal se, kolik platí Mgr. Hamrus na nájemném Městskému fotbalovému klubu, jako správci haly.
p. T. Hanzel – některé věci se berou osobně s tím, že se neustále řeší a probírají dokola na zastupitelstvu. Protože 
je Mgr. Petráš v zastupitelstvu již delší dobu, měl by si některé věci pamatovat a ne se k nim neustále vracet. Pokud 
nebude dotace na uvedenou halu schválena, sportovci, kteří ji využívají, nebudou mít kde hrát a trénovat.
Mgr. R. Hamrus - dodal, že komise tělovýchovy řeší problematiku věcně, odborně a apoliticky. Protože výroční 
zprávu hospodaření TJ Sokol Karviná neměl sebou k dispozici, částky za nájemné uvedl odhadem s tím, že cca 200 
tis. Kč platí na nájemném. Nájem neplatí pouze Městskému fotbalovému klubu, ale případně i jiným složkám, kde 
tyto subjekty trénují. Košíková, jak mylně Mgr. Petráš uvedl, se na hale Kovona netrénuje, ale na ZŠ Majakovského 
a ZŠ Družby, kde hrají muži druhou ligu a junioři celostátní soutěže. Na Kovoně trénují pouze házenkářské složky, a 
to proto, že se kapacitně na halu STaRS nevlezou.
p. T. Hanzel -  protože další dotazy již nebyly podány, ukončil diskuzi a nechal o předloženém návrhu bodu 
programu č. 14 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 29
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 733

Návrh byl schválen.

Přestávka 10.55 - 11.15 hod.

15)   OZV o provedení speciální ochranné deratizace na území města Karviné
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu je Odbor organizační. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru organizačního JUDr. Olgu Guziurovou, které předal slovo.
JUDr. O. Guziurová - uvedla, že Odbor organizační MMK připravil vydání obecně závazné vyhlášky o provedení 
speciální ochranné deratizace na území města Karviné na základě podkladů předaných Odborem majetkovým 
MMK.Odbor OO zpracovává OZV pouze po legislavní stránce. Každoroční kontroly a ohlasy jednotlivých subjektů 
ukazují na vysoký výskyt potkana obecného (Rattus norvegicus), a tak pouze systematicky prováděná deratizační 
opatření, vhodně načasovaná, mohou udržet populaci těchto synantropních zvířat v přijatelné míře. Byly navrženy 
termíny provedení speciální ochranné deratizace stejně jako v minulých letech, a to v době od 01.04. do 30.04. a od 
01.09. do 30.09.2014 s tím, že OZV nabude účinnosti dne 1. dubna 2014.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel -  protože žádné dotazy nebyly k OZV podány, nechal o předloženém návrhu bodu programu č. 15 
hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 734

Návrh byl schválen.

16)   Vyřazení a převod majetku na Centrum ICT Karviná
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu je Odbor organizační. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru organizačního JUDr. Olgu Guziurovou, které předal slovo.
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JUDr. O. Guziurová - sdělila, že s účinností od 01.01.2014 vykonává příspěvková organizace Centrum ICT Karviná 
činnosti v oblasti EZS, EPS a CCTV a další činnosti související s informačními technologiemi. Odbor organizační, 
oddělení vnitřních služeb předložil likvidační komisi návrh na vyřazení majetku souvisejícího s těmito činnostmi a 
jeho bezúplatné převedení na CITKa.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly podány, nechal o předloženém návrhu bodu programu č. 16 
hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 735

Návrh byl schválen.

17)   Převod majetku ICT na CITKa
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu je Odbor organizační. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru organizačního JUDr. Olgu Guziurovou, které předal slovo.
JUDr. O. Guziurová - uvedla, že i v tomto případě příspěvková organizace Centrum ICT Karviná vykonává od 
01.01.2014 činnosti v oblasti správy ICT infrastruktury pro MMK. Koncem roku byla část spravovaného ICT majetku 
již převedena a svěřena do správy této organizaci. K převodu byl připraven další majetek, který byl vázán dotačními 
tituly a ke kterému byl již vydán souhlas poskytovatele dotace s jeho převodem. Jednalo se zejména o majetek 
pořízený v rámci projektů OPLZZ z výzvy č. 53 a 57, které již byly ukončeny a projektu IOP z výzvy č. 06 s jehož 
převodem MVČR souhlasila. Oddělení informačních služeb navrhuje převést a svěřit do správy příspěvkové 
organizaci Centrum ICT Karviná majetek, který byl uveden v příloze č. 1 a v příloze č. 2 usnesení v termínu k 
01.04.2014.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly podány, nechal o předloženém návrhu bodu programu č. 17 
hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 736

Návrh byl schválen.

Nyní byly projednány majetkové a bytové záležitosti města.

18)   Odůvodnění významné podlimitní veřejné zakázky na stavební práce pod názvem Revitalizace ploch v 
Karviné-Nové Městě
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 18 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 737

Návrh byl schválen.
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19)   Projednání inflace za rok 2013
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 19 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 738

Návrh byl schválen.

20)   Převod budovy č. p. 168 na ul. Fryštátské v Karviné-Fryštátě včetně pozemků
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 20 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 739

Návrh byl schválen.

21)   Převod jednotky č. 1 v domě č. p. 1630, ulice Závodní, Karviná-Nové Město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 21 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 740

Návrh byl schválen.

22)   Dražba jednotky č. 10 v domě č. p. 2171, Karviná-Nové Město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 22 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 36
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 741

Návrh byl schválen.

23)   Změna usnesení ZM Karviné ze dne 19.06.2012 - Bytové družstvo Karviná
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 23 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 742

Návrh byl schválen.

24)   Zřízení věcného břemene - Moravskoslezský kraj
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 24 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 743

Návrh byl schválen.

25)   Zřízení věcného břemene - vedení dešťové kanalizace na částech pozemků p. č. 1237, 1238/1, 1238/2 v 
k.ú. Karviná-město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 25 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 744

Návrh byl schválen.

26)   Darování pozemků - Moravskoslezský kraj
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
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usnesení bodu programu č. 26 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 745

Návrh byl schválen.

27)   Darování částí pozemků - Moravskoslezský kraj
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 27 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 746

Návrh byl schválen.

28)   Nabytí pozemků - Moravskoslezský kraj
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 28 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 747

Návrh byl schválen.

29)   Nabytí části pozemku - Moravskoslezský kraj - změna usnesení
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 29 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 748

Návrh byl schválen.

30)   Převod pozemku - manželé Fryzovi
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 30 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 749

Návrh byl schválen.

31)   Bezúplatný převod majetku na příspěvkovou organizaci Centrum ICT Karviná
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 31 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 750

Návrh byl schválen.

32)   Rekonstrukce a moderniziace sportovního areálu, Městský stadion v Karviné-Ráji - informativní zpráva
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 32 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 30
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 751

Návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 1 - Poskytnutí dotací z Fondu primátora města Karviné v roce 2014
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu je Odbor rozvoje. O krátké úvodní slovo k tomuto materiálu 
požádal vedoucí Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.
Ing. M. Šrámková - sdělila, že celkem bylo podáno 203 projektů v celkovém objemu 7.964.754,00 Kč. Požadavky 
byly rozděleny do 5 skupin podle charakteru a tematického zaměření projektů, a to na kulturu, sport, školská oblast, 
volnočasové aktivity dětí a mládeže a zájmová činnost, zdravotní, sociální a veřejno prospěšné projekty. Byl podán 
návrh na poskytnutí dotací v celkovém objemu 5.900.000,00 Kč. Dotace do 50.000,00 Kč v celkové výši 972.000,00 
Kč a dotace nad 50.000,00 Kč v celkové výši 4.708.000,00 Kč tak, jak bylo uvedeno v příloze č. 1 k usnesení.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu 
usnesení doplněného bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 38
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PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 752

Návrh byl schválen.

33)   Nové interpelace členů ZM
Na 25. zasedání ZM Karviné nebyly podány žádné nové interpelace.

34)   Prezentace TS Karviná, a.s.
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem prezentace je společnost TS Karviná, a.s. Byla připravena jako reakce na 
vystoupení Ing. Gavlovského z Frygato-eko, který se na minulém zasedání ZM negativně vyjádříl o způsobu třídění 
odpadu ve městě Karviná. Aby bylo toto tvrzení vyvráceno a občané města se dověděli o způsobu a činnosti TS 
Karviná, a.s., byla připravena prezentace, o kterou požádal ředitele této společnosti pana Josefa Mertla.
p. J. Mertl - podal doplňující informace k prezentaci, která byla přiložena k zápisu písemně. K 01.01.2015 oslaví 
společnost TS Karviná 50 let od svého vzniku. V průběhu let došlo ke změně v zázvech společnosti. Nejdříve to byly 
Technické služby města Karviné, pak Technické a zahradní služby, následně Technické služby a nakonec akciová 
společnost Technické služby Karviná. V průběhu let se měnila také loga společnosti s tím, že dříve to byla 
rozpočtová, pak příspěvková a nakonec to je akciová společnost. První zákon o odpadech v ČR byl č. 283/1991 Sb., 
a již Jan Neruda se ptal „Kam s ním“. Dále hovořil o historii skládkování na Karvinsku a o akcích pořádaných touto 
společností. TS provádí svoz komunálního odpadů ze sídlišť, od rodinných domů a od podnikatelů, dále svoz 
kusového odpadu ze sídlišť a rodinných domů a rovněž přistavují ve stanovených intervalech velkoobjemové 
kontejnery. Vyjádřil se také k separaci odpadu s tím, že odpad je tříděn na plasty, papír, sko, elektro, textil, obuv, 
hračky a dále BIO (120 l nádoby pro domkaře). Uvedl čísla těchto vytříděných komodit v tunách v letech 2010 - 
2013. K plastu jsou určeny žluté kontejnery a pystle, svoz 1- 2 x týdně ze sídlišť, 1 x měsíčně od rodinných domků, 
je možný také odvoz na TS do sběrného drvora, kde je odpad tříděn na PET láhve, směsný plast a komunální 
odpad. Na separovaný odpad - papír jsou určeny modré kontejnery a pytle, svoz je 1 - 2 x týdně ze sídlišť, 1 x 
měsíčně od rodinných domků. Odvoz rovnou do firem, u kterých je dále tříden a poté odvážen do papíren. Na 
separovaný odpad - sklo jsou určeny zelené kontejnery a pytle, svoz 2 x měsíčně ze sídlišť, 1 x měsíčně od 
rodinných domků a dále odvoz rovnou do firem, u kterých je dále sklo tříděno a poté odváženo do skláren. Aktuálně 
budou vyměněny 1.100 l kontejnery za zvony. Na separovaný odpad - BIO jsou určeny hnědé polelnice rozdávané 
bezplatně, svoz 1 x týdně od rodinných domků v období březen až listopad. Svoz je prováděn dopravním 
prostředkem zakoupeným přímo k tomuto účelu. Odvoz je prováděn na kompostárnu Depos Horní Suchá. Na 
separovaný odpad - elektro jsou určeny červené kontejnery, svoz je každý týden a na textil jsou určeny bílé 
kontejnery se svozem 2 x měsíčně. Společnost TS Karviná realizovala v roce 2011 projekt na rozšíření separace 
biologických odpadů ve městě Karviná v rámci OPŽP a bylo zakoupeno svozové vozidlo a nádoby na bioodpad. V 
roce 2013 došlo k rozšíření odděleného sběru odpadu ve městě Karviná. Projekt byl realizovaný v rámci OPŽP, bylo 
zakoupeno svozové vozidlo a nádoaby (zvony) na sklo. Do sběrného dvoru je odvážen nebezpečný odpad - 
znečištěné obaly a textilie, akumulátory, eleje, olejové filtry, pneumatiky a pod. Dále tříděné odpady - papír, PET 
láhve, nápojové kartony, plastové obaly mimo polystyrenu a také vysloužilé spotřebiče. Do sběrného dvoru mohou 
lidé z Karviné odvážet kusový odpad - nábytek, postele, stavební odpad - suť, cihly (bez příměsí jiných odpadů). 
Prostor sběrného dvoru je monitorován, odpad je nutno ukládat na určená místa, je zakázáno znečišťovat 
kontejnery určené na stavební suť, dřevo, šrot jiným odpadem.
p. T. Hanzel - poděkoval panu řediteli za vyčerpávající inforamce podané k odpadovému hospodářství ve městě 
Karviná. K dané problematice otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat, že Zastupitelstvo města Karviné 
schvaluje zprávu společnosti TS Karviná o odpadovém hospodářství. 

HLASOVÁNÍ : č. 39
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 754

Návrh byl schválen.
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35)   Organizační a různé
p. T. Hanzel - podal informaci k semináři členů ZM, který se uskuteční ve dnech 25. - 26.04.2014 ve Vendryni, hotel 
Vitality s tím, že byl u prezence zastupitelům předán informační dopis, aby na přiloženém formuláři označili závazně: 
účast, nocleh a způsob dopravy. Vyplněný „Formulář“, pak odevzdali po ukončení zasedání ZM zaměstnankyním 
Kanceláře primátora paní Nekardové nebo Ing. Rychle. Pokud takto někdo neučiní, nejpozději předali tyto informace 
mailem nebo telefonicky uvedeným zaměstnankyním do 20.03.2014.

p. T. Hanzel - sdělil, že byl zastupitelům města doručen dopis zaměstnanců Sociálních služeb ve věci řešení situace 
v této příspěvkové organizaci města. Dodal, že celá záležitost bude důkladně prošetřena s tím, že bude v této 
organizaci proveden nezávislý audit a nejen s jeho výsledky, ale i se způsobem řešení této věci, bude následně 
zastupitelstvo města seznámeno. Řekl, že k projednání této záležitosti se v rámci bodů různé přihlásili paní Marcela 
Parikrupová a zástupce odborů této organizace pan Martin Gall, kterým následně v rámci bodu rozné udělí slovo.
p. Z. Lanzendőrfer - požádal, zda by mohli k dané záležitosti vystoupit i další občané nebo zaměstnanci (p. 
Šarochová, p. Vidlička), než pouze přihlášení, aby zastupitelé slyšeli i názory druhé strany, nikoliv pouze názor jedné 
strany.
p. T. Hanzel - o předloženém návrhu nechal hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 40
PRO : 20
PROTI : 12
ZDRŽEL SE : 13 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 

p. J. Adámek - upozornil na nevhodný způsob prezentace tiskové mluvčí Mgr. Swiderové na internetových 
stránkách města Karviné, kde podává nevhodné, neúplné či nepravdivé informace. Požádal, aby byla tato záležitost 
prošetřena a byly z toho vyvozeny důsledky, neboť tím vyvolává ve městě negativní atmosféru mezi občany města. 
Konkrétně na www.karviná.cz – článek na téma „Vagónka“.´
p. T. Hanzel - sdělil, že záležitost bude řešena v pracovním pořádku, následně bude panu Adámkovi odpovězeno 
písemně.

p. T. Hanzel - ještě než se zeptal, zda chce vystoupit někdo z řad občanů města a udělil jim slovo, uvedl, že na 
veškeré dotazy nebo náměty přednesené v bodě různé bude občanům odpovězeno pouze písemně, aby odpovědi 
byly přesné, relevantní a transparentní.

Ing. J. Krupka – občan města – uvedl, že program 25. zasedání ZM Karviné byl na webových stránkách města 
zveřejněn až dne 13.03.2014. Zeptal se, proč nebylo v programu uvedeno, že bude na zasedání ZM projednávána 
důlní problematika nebo problematika týkající se separace odpadu ve městě Karviná.
p. T. Hanzel - řekl, že na dotazy bude odpovězeno písmeně.

p. Monika Heisigová – občanka města – jako nezávislý pozorovatel vznesla dotaz, proč dotace, která bude 
poskytnuta městu Karviná na vybudování Městského fotbalového stadionu, nebude rozdělena mezi další sportovní 
kluby, které nemají dostatek místa nebo prostor pro jejich činnost. Dále se vyjádřila ještě k vystoupení provozního 
ředitele OKD, a.s., který hovořil o rozšíření těžby pod Starým Městem s tím, že Důl Karviná nemá zatím schválenou 
EIA, pouze Doly ČSM a Darkov mají platnou EIA do roku 2020. Požádala, aby bylo město Karviná iniciátorem 
svolání schůzky, se kterou souhlasil rovněž provozní ředitel Ing. Hadrava, na kterou by bylo přizváno také jejich 
občanské sdružení.
p. T. Hanzel - sdělil, že na dotazy bude odpovězeno písemně. K jednání s OKD, a.s. uvedl, že s vedením OKD 
jednají a jednat budou, osobně vyvolal jednání s provozním ředitelem Ing. Hadravou a pozval ho také na zasedání 
ZM. Řekl, že pro město je v současné době klíčovou otázkou zaměstnanost s tím, že se zeptal paní Heisigové, jak 
by problematiku zaměstnanosti na Karvinsku řešila ona, protože dosud nikdo s žádným konkrétním návrhem 
nepřišel ani nikdo žádný návrh nepředložil. Dodal, že na zasedání ZM v měsíci dubnu bude předložen Strategický 
plán rozvoje města.

p. Michal GIll - občan města - požádal o písemnou odpověď, co vedlo pana primátora ke sdělení, že Dohodou o 
koexistenci z roku 2010 byla dána nepřekročitelnost pravého břehu řeky Olše, tudíž ochrana obydlených území 
Karviné před důlními vlivy s platností na 10 let. Čím byl tedy za 2 roky motivován, když pak uvedl, že těžba je možná 
jen pod Starým Městem, nikoliv na jiných částech města.
Reagoval také na způsob prezentace a průběh zasedání ZM s tím, že prezentace byly dle jeho názoru zpracovány 
amatérsky, v pdf, obsahovaly pouze grafy a čísla a vedoucí odborů je četli. Opět doporučil přeložit zasedání ZM na 
odpolední jednání, materiály společně s programem ZM předkládat předem na internetových stránkách města 
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(případně citlivé údaje začernit). Aby občan mohl také vyvolat diskuzi, měl by znát obsah jednotlivých 
projednávaných bodů.
p. T. Hanzel - řekl, že na dotazy bude odpovězeno písemně. Pokud občané nejsou spokojeni se způsobem 
projednávaných bodů, je možné věc přehodnotit a vrátit se ke starému systému jednání ZM.

Ing. J. Krupka - občan města - přihlásil se znovu v rámci bodu různé.
p. T. Hanzel - protože se přihlásil opakovaně v rámci bodu různé, nechal hlasovat o udělení slova.

HLASOVÁNÍ : č. 41
PRO : 20
PROTI : 3
ZDRŽEL SE : 10 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. M. Gill - požádal o udělení slova v rámci bodu různé - reakce na změnu JŘ ZM.
p. T. Hanzel - o návrhu nechal hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 42
PRO : 13
PROTI : 10
ZDRŽEL SE : 8 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - udělil slovo p. Parikrupové k problematice v příspěvkové organizaci Sociální služby Karviná.
p. M. Parikrupová - přednesla otevřený dopis adresovaný Zastupitelstvu města Karviné týkající se řešení 
problematiky v příspěvkové organizaci Sociální služby Karviná. Dopis byl písemně přiložen k zápisu. Uvedla, že 
někteří zaměstnanci již svou situaci vyřešili, cca 10 jich na vlastní žádost ukončí pracovní poměr. Záležitost již řešili 
v lednu, kdy jim byl zaslán dopis, jehož autorem byl náměstek Mgr. Bičej s tím, že se jednalo o zprávu o prošetření 
sporů mezi ředitelkou SSK, zaměstnanci a odbory, který byl velmi nepřesný. Zpráva nic nevyřešila, navíc k žádnému 
prošetření situace dle jejich názoru nedošlo, spousta informací byla ve zprávě zavádějící nebo šlo dokonce o 
informace nepravdivé. V dopise se vyjádřila ke všem skutečnostem, které pan náměstek ve svém dopise uváděl. 
Dále poukázala na některé nedostatky v této společnosti, které mohou poškodit celou organizaci nejen uvnitř, ale i 
navenek. Požádala proto zastupitele o nezávislé posouzení celé situace v této organizaci a přijetí takových opatření, 
která co nejrychleji povedou k vyřešení všech záležitostí ohrožující její dobré fungování i kvalitu poskytovaných 
služeb. Zeptala se, zda by mohli vystoupit i bývalí zaměstnanci SSK, aby se k této situaci vyjádřili.
p. T. Hanzel - řekl, že již nebude opětovně o tomto návrhu hlasováno (původní návrh nebyl schválen). Ubezpečil, že 
bude proveden nezávislý audit ve společnosti Sociální služby karviná, a to jak za poslední období, tak i 
předcházejícící léta. Následně pak bude dán prostor pro diskuzi na některém z dalších zasedání ZM. Dodal, že 
pokud budou nalezeny nějaké nedostatky, budou z toho vyvozeny důsledky.
p. Martin Gall (Divišova 2826, Karviná-Hranice) – vystoupil z pozice předsedy odborové organizace SSK s tím, že 
rovněž požádal o provedení nezávislého auditu za účelem objasnění a vyřešení situace v této příspěvkové 
organizaci.

p. Michal Gill - občan města - opětovně se přihlásil v rámci bodu různé k popisu prezentací jednotlivých bodů na 
ZM a k reakci na reakci pana primátora k prezentacím materiálů na ZM.
p. T. Hanzel - nechal o udělení slova hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 43
PRO : 12
PROTI : 12
ZDRŽEL SE : 9 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.
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p. Josef Chmiel – občan města (U Olše č. p. 286/37, Karviná-Darkov) – vystoupil k dalším nevyřešeným 
problémům v městské části Darkov a Fryštát:
1. Loděnice v parku Boženy Němcové – poukázal na umístění dětských prolézaček na písku, kde se mohou 
nacházet také psí exkrementy. Dále upozornil na vykradené kostky z dlažby.
2. V Darkově kolem hráze od betonového mostu i pod mostem poukázal na nepořádek.
3. Volný pohyb psů v parku – vydat OZV týkající se tzv. „hájení zvěře“.
4. Stěhování Rómů do Darkova (bývalé byty Lázní Darkov) – vzniká nepořádek např. u restaurace Laguna.
5. Vyježděné koleje na vydlážděné komunikaci na ulici Fryštátské u OD Družba, reklamovat, špatně provedená 
práce.
6. Nekvalitně položená dlažba u obchodního centra u nádraží, uvolňuje se.
7. Nevyužitý areál po uzavření Koksovny, oplocený, chátrá, měly zde být vybudovány rodinné domy, na které již byly 
dávno zpracovány projekty.
8. Nedostatečná pochůzková činnost strážníků MP Karviná i PČR v městské části Darkov za účelem ochrany 
majetku města a jejich občanů.
9. Chybí označení u stavby Kulturní středisko v Darkově, že je stavba v likvidaci a která firma asanaci provádí.
10.Z důvodu snižování počtu obyvatel města navrhl snížit počet členů ZM v novém volebním období a také počty 
úředníků, když došlo ke stěhování zaměstnanců do budovy bývalé KB. Zeptal se, proč nebyl do těchto prostor 
přestěhován také Katastrální úřad Karviná.
11. Předal fofodokumentaci stavu kanálů u ODTesco.
p. T. Hanzel - k přestěhování zaměstnaců katastrálního úřadu do KB uvedl, že to není možné, neboť budova není v 
majetku města. Ke snížení počtu zaměstnanců MMK uvedl, že postupně od roku 2010 docházelo k jejich snižování 
a dále došlo ke slučování odborů MMK. Do budovy bývalé KB se zaměstnanci stěhovali ze 2 budov v Karviné-Nové 
Městě, které nebyly v majetku města. Na ostatní dotazy bude odpovězeno písemně.

p. J. Adámek - již na zasedání v prosinci 2013 požádal, aby na zasedáních ZM byly krajskými zastupiteli podávány 
informace z jednání krajského zastupitelstva. Dosud nebyla podána žádná informace ani jedním ze 4 zastupitelů. 
p. T. Hanzel -  řekl, že průběžné informace podával, a to jak o výjezdím zasedání rady kraje, řešení otázek sběren, 
odpadu, ubytoven a pod. Dodal, že zastupitelstva kraje jsou veřejná s tím, že, v poslední době se neprojednávalo 
nic, co by se týkalo města Karviné, pouze problematika „Memoranda - Dodatku č. 1“, který byl projednán také na 
dnešním zasedání ZM.

p. Tomala - vystoupil ke třem záležitostem. Ke třídění odpadu, které lidé moc nevyužívají, což je dáno výchovou, 
tedy je to v lidech. Dále k problematice otřesů ve městě, které se projevovat budou, pokud se v Karviné bude těžit s 
tím, že v poslední době jsou stále silnější a vyskytují se častěji. Monitorovací stanice to však neovlivní, ty pouze 
otřes zaznamenají, dopředu nebudou nikoho informovat. Případné škody vznilé otřesy lze také řešit na bezplatné 
lince OKD s tím, že je důlní škody zaznamenají, nafotí, prošetří a následně vyrovnají. K jednáním ZM v odpoledních 
hodinách uvedl, že dnešní zasedání se protáhlo i do odpoledních hodin. Nakonec uvedl, že je zcela jedno, kdo bude 
ve vedení města, protože většina obyvatel je stále se vším nespokojena.

p. T. Hanzel - protože se do bodu různé již nikdo nepřihlásil a byly projednány všechny body programu,  ukončil 25. 
zasedání Zastupitelstva města Karviné s tím, že na dalším zasedání ZM se zastupitelstvo města sejde dne 
29. dubna 2014.

z pov. Ing. Jan Wolf, v. r.
........................................
Tomáš Hanzel
primátor

Ověřovaté zápisu:

.........................................
Bc. Jan Šimerda, v. r.

.........................................
p. Radek Orszulik, v. r.

Zapsala: Jana Nekardová, zaměstnankyně Odboru organizačního, KP
Karviná dne 27.03.2014
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